
      Protokół Nr XXXVIII/17 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 26 kwietnia 2017 roku 

 
Otwarcie obrad  – godz. 15

09 

Zamknięcie obrad  – godz. 19
06 

 
Ad. 1 
 
Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych, sołtysów i przybyłych gości. 

 
Ad. 2 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do 
protokołu). 

 
Ad. 3 
 
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Pawła Wielgusa.  

 
Ad. 4 
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 
29 marca 2017 roku. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu z sesji Rady Miejskiej i przystąpiono do głosowania 
nad jego przyjęciem:  
Głosowało 14 radnych:   za -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 5 

 
 Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz - wniósł do proponowanego porządku obrad w pkt. 9 o zdjęcie DRUKU NR 9 tj.: 
projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wysokości opłat 
za pobyt dziecka w Radkowskim Zespole Żłobków z/s w Radkowie przy ul. Bolesława 
Chrobrego 12-14/1 oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie a wprowadzenie  w to 
miejsce projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie wysokości opłat za pobyt dziecka w 
Radkowskim Zespole Żłobków z/s w Radkowie przy ul. Bolesława Chrobrego 12-14/1 oraz 
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie - dodał, że zmiana podyktowana jest z 
planowanym przystąpieniem do programu reorganizacji żłobka i na czas przebudowy obiektu 
w którym mieści się żłobek i przedszkole w Ścinawce Średniej. Dlatego też nastąpi 
przeniesione żłobka do zaadoptowanych pomieszczeń w Centrum Inicjatyw Wiejskich w 
Ścinawce Górnej. To przeniesienie spowoduje dodatkowe koszty w zakresie wyżywienia 
dzieci. Wniósł również o wprowadzenie DRUKU NR 16 tj.: projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie postepowania 
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Radków.  



 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z 
uwzględnieniem zmiany zgłoszonej przez Burmistrza: 
Głosowało 14 radnych :   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący RM - poprosił dyr. Powiatowego Urzędu Pracy Pana Krzysztofa Bolisęgę o 
złożenie sprawozdania na temat sytuacji na rynku pracy i stanu bezrobocia w gminie 
Radków w odniesieniu do Powiatu Kłodzkiego w roku 2016.  
 
K. Bolisęga - Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Kłodzku - przekazał radnym Biuletyn 
Informacyjny Powiatowego Urzędu Pracy w Kłodzku, który wskazuje bezrobotnym i 
pracodawcom jakie zadania będą realizowane w roku 2017 oraz złożył sprawozdanie na 
temat sytuacji na rynku pracy i stanu bezrobocia w gminie Radków w odniesieniu do Powiatu 
Kłodzkiego w roku 2016 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  
 
B. Sobczyńska - podziękowała za przekazanie Biuletynu Informacyjnego. Uważa, że wykaz 
zawodów deficytowych oraz gdzie występuje równowaga i nadwyżka zawodów zawarte w 
Biuletynie należy rozpropagować wśród gimnazjalistów. Radna zapytała czy Urząd Pracy 
współpracuje ze Starostwem Powiatowym w Kłodzku, które jest odpowiedzialne za 
kształtowanie polityki edukacyjnej w sferze zawodowej. 
 
K. Bolisęga - wyjaśnił, że jako jednostka powiatowa są ściśle związani ze Starostwem 
Powiatowym. Taka informacja (biuletynu) została przekazana do wszystkich dyrektorów 
szkół oraz jest dostępna na stronie internetowej.  
 
O godz. 1548 liczba radnych zwiększyła się do 15 - w obradach uczestniczy radny J. 
Gorczycki. 
  
 
Ad. 7   
 
Andrzej Sidorowicz - Radzikowski - Komendant Powiatowy Policji w Kłodzku złożył 
informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania komisariatu 
Policji w Nowej Rudzie i Radkowie za 2016r. (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
Poinformował, że Komendantem Komisariatu w Nowej Rudzie został nadkomisarz Arkadiusz 
Michalski oraz, że Pan Adam Kapłon Kierownik Posterunku w Radkowie został przeniesiony 
do  Policji w Nowej Rudzie a nowym Kierownikiem Posterunku w Radkowie został Mariusz 
Antoszczyszyn. Komendant przedstawił Mariusza Janik policjanta Posterunku w Radkowie, 
który narażając własne życie uratował życie człowieka w Ratnie Dolnym oraz wręczył 
sierżantowi nagrodę pieniężną o którą wniósł do MSW.  
 
Burmistrz - poinformował, że w Ścinawce Średniej (w dotychczasowej siedzibie filii PUP) 
zostanie uruchomiony punkt Policji i Straży Miejskiej.  Burmistrz wraz z Komendantem Straży 
Miejskiej wręczyli Mariuszowi Janik i Mariuszowi Antoszczyszyn gratulacje i upominki za 
interwencję w Ratnie Dolnym   
 
M. Antoszczyszyn - podziękował za zaproszenie na sesję i otrzymane gratulacje  oraz 
Komendantowi Powiatowemu za nominacje na stanowisko Komendanta Posterunku Policji w 
Radkowie. 
 
Rafał Chorzewski - Dowódca JRG w Nowej Rudzie - złożył informację oceny stanu 
bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy Radków w zakresie działań należących do 
Państwowej Straży Pożarnej za rok 2016 (informacja stanowi załącznik do protokołu).  



 
Przemysław Rogalski - przedstawiciel Placówki Straży Granicznej w Kłodzku - złożył 
informacje o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Radków za rok 2016. 
  
Bogusław Proszek - Komendant Gminny OSP w Radkowie - złożył sprawozdanie z oceny 
stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego OSP działających na terenie gminy Radków za 
2016 rok ( sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  
 
Burmistrz - podziękował służbom mundurowym za sprawowaną opiekę na terenie Gminy. 
Burmistrz poinformował, że Gmina przez ostatnie pięć lat celem utrzymania bezpieczeństwa 
na odpowiednim poziomie zainwestowała bardzo duże środki finansowe, które wyniosły 
około 3 200.000zł. Gmina ma dalekosiężne plany tj. budowa Centrum Bezpieczeństwa 
Przeciwpowodziowego, Ratownictwa i Szkoleń w Ścinawce Średniej na które jest projekt i 
pozwolenie budowlane ale brakuje środków finansowych aby przystąpić do realizacji 
projektu. Jest to ostatnie z centrum w zakresie utrzymania bezpieczeństwa. Na dzień 
dzisiejszy Gmina będzie realizować  doposażenie jednostek w sprzęt specjalistyczny i 
odpowiednią  wiedzę aby skutecznie przeprowadzać akcje  
  
Leszek Dorszewski - Komendant Straży Miejskiej w Radkowie pełniący jednocześnie 
obowiązki Kierownika Referatu Bezpieczeństwa Publicznego - złożył informacje o stanie 
bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Radków za rok 2016 w zakresie zadań 
należących do Straży Miejskiej (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
O godz.1652 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz. 1708 Przewodniczący RM wznowił obrady. 
 
Ad. 8  

 
Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 30 marca 2017 roku do 26 
kwietnia 2017 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). Burmistrz zaproponował, 
aby dyrektorzy wszystkich placówek oświatowych składali krótkie sprawozdania z 
działalności placówek.  
 
J. Gorczycki - zapytał kiedy jest przewidziany termin budowy kanalizacji w Tłumaczowie. 
 
Burmistrz - wyjaśnił, że budowa kanalizacji w Tłumaczowie musi zakończy się i być 
rozliczona do 31 stycznia 2020 roku. Termin ten wynika z procedur i musi być realizowany 
zgodnie z wytycznymi w projekcie. Gmina nie może przekroczyć terminów w zakresie 
przyśpieszenia i przekroczenia terminów w zakresie przedawnienia bo za każdy z 
przedawnionych terminów Gmina poniesie ogromne kary. Został wyłoniony inżynier 
kontraktu, który przystąpi do działań związanych z wyłonieniem wykonawcy. Optymistycznie 
rozpoczęcie prac ziemnych w Tłumaczowie może rozpocząć się w drugim półroczu 2017r. 
Burmistrz poprosił o zapoznanie się z umową w której są zapisane wszystkie założenia do 
projektu 

 
Ad. 9  
 

 DRUK NR 1 w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Radków w 2017 roku 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 



K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 

 DRUK NR 2 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 3 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania i rozkładania raty 
należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 
Radków lub jej jednostkom podległym oraz warunków dopuszczalności pomocy 
publicznej i wskazania organów do tego uprawnionych 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 



DRUK NR 4 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie opłaty 
prolongacyjnej 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 5 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie Statutu 
Ośrodka Pomocy Społecznej 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 6 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia 
wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a 
powstają odpady komunalne 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 



B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK Nr 7 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wyboru 
terminu, częstotliwości  i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 8 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia 
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości, oraz ustalenia terminów i miejsca 
składania deklaracji 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 9 o zmianie uchwały w sprawie wysokości opłaty za pobyt dziecka w 
Radkowskim Zespole Żłobków z/s w Radkowie przy ul. Bolesława Chrobrego 12-14/1 
oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 



 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy 
1 głosie wstrzymującym.  
 
Burmistrz - wyjaśnił powód podniesienia stawki za wyżywienie  oraz odczytał uzasadnienie 
do projektu uchwały.  
 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały przy 2 głosach wstrzymujących. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy 1 głosie wstrzymującym .  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
przy 1 głosie wstrzymującym. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
B. Sobczyńska - wczoraj na posiedzeniu Komisji RM wstrzymała się od głosu i przedstawiła 
swoje wątpliwości z uwagi na 50 % wzrost  opłaty za wyżywienie. Sądziła, że będzie to zbyt 
duże obciążenie dla rodziców co może skutkować rezygnacją rodziców z usług żłobka. Po 
uzyskaniu informacji od Kierownika OPS, że rodziny będące w trudnej sytuacji będą mogły 
otrzymać pomoc finansową dlatego na sesji będzie głosować za przyjęciem uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 10 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie opłaty za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym i oddziałach 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Radków 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 11 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu 
dostarczania wody i odbioru ścieków 
 



Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 12 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu 
użytkowania Skateparku usytuowanego w kompleksie sportowo-rekreacyjnym w 
Ścinawce Średniej 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 13 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu 
użytkowania toru rowerowego na boisku sportowym w Ścinawce Górnej 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 14 oz mianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 15 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2017 rok 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 16 o zmianie uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na 
drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Radków 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  



R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 

 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:   za - 15       przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 
 
 
Ad. 10  
 
Nie było. 
 
Ad. 11 
 
Nie wpłynęły. 
 
Ad. 12 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza dotyczący składania przez 
dyrektorów szkół sprawozdań z funkcjonowania szkół na sesji RM.  
Głosowało 15 radnych:     za -13      przeciw - 0     wstrzymało się -2. 
 
Burmistrz - w uzupełnieniu do przedstawionego sprawozdania w zakresie zadań 
inwestycyjnych dodał, że został wyłoniony wykonawca na generalną przebudowę 600m drogi 
w Ścinawce Dolnej w ramach usuwania skutków klęsk żywiołowych oraz na przebudowę 
drogi za Radkowem w rejonie dawnej świetlicy. Główne koszty zostaną skierowane  na 
przebudowę ulicy Jagiellońskiej w Radkowie, która zostanie generalnie przebudowana.  
 
Przewodniczący RM - odczytał pismo Dolnośląskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń 
Wodnych we Wrocławiu, oddział w Świdnicy dotyczące rezygnacji z realizacji programu 
„Bezrobotni dla gospodarki wodnej i ochrony przeciwpowodziowej” w 2017 roku z uwagi na 
likwidację DZMiUW we Wrocławiu. 
 
Ad. 13 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXXVIII sesję Rady Miejskiej 
w Radkowie. 
 

 
   Protokołowała:                  Przewodniczący RM w Radkowie 
 Lucyna Połowczuk          

         Stanisław Hajłasz 
 


